

台語	國語	英文
Taiwanese	Mandarin	English
wal you6 8kua4 dio6 lieng6 ji6 le5 bhe6 su5 lui5 sia6 geng1 e5 jieng5 jio6 di6 kong5 diong1 cul hen6 dua6 diol 8gial <p>1 我又看到另一個不輸雷射光的徵兆在天空出現，大的驚人：七位天使拿著七種毒害，這是最後一回了，神的憤怒到此為止。</p>	<p>我又看到另一個雷射光似的徵兆在天空出現，大的驚人：七位天使拿著七種毒害，這是最後一回了，神的憤怒到此為止。</p>	<p>拾伍 1 Then I saw another portent in heaven, great and amazing: seven angels with seven plagues, which are the last, for with them the wrath of God is ended. 1 我又看到另一個不輸雷射光的徵兆在天空出現，大的驚人：七位天使拿著七種毒害，這是最後一回了，神的憤怒到此為止。</p>
ji6 8pi4 hong1 hol liu5 li3 huei4 hai4 cul hen5 hil gual gieng5 gui4 guai4 siu5 ang5 siong5 ham6 8mia5 so6 e5 kel <p>2 一片仿佛琉璃火海出現，那些經過怪獸，偶像和名數的考驗，克服了這些難關的，手持神的豎琴，站在琉璃海邊。3 他們唱神的僕人摩西的歌，以及羊的歌：“你的功績偉大神奇，萬能之主的神！你的做法公正真實，萬國之王！4 主，誰能不畏懼你？不光耀你的名？祇有你是聖潔的。所有的國家都要來崇拜你，因為你的審判揭曉了。”</p>	<p>一片仿佛琉璃火海出現，那些經過怪獸，偶像和名數的考驗，克服了這些難關的，手持神的豎琴，站在琉璃海邊。3 他們唱神的僕人摩西的歌，以及羊的歌：“你的功績偉大神奇，萬能之主的神！你的做法公正真實，萬國之王！4 主，誰能不畏懼你？不光耀你的名字？祇有你是聖潔的。所有的國家要來崇拜你，因為你的審判揭曉了。”</p>	<p>2 And I saw what appeared to be a sea of glass mixed with fire, and those who had conquered the beast and its image and the number of its name, standing beside the sea of glass with harps of God in their hands. 3 And they sing the song of Moses, the servant of God, and the song of the Lamb: “Great and amazing are your deeds, Lord God the Almighty! Just and true are your ways, King of the nations! 4 Lord, who will not fear and glory your name? For you alone are holy. All nations will come and worship before you, for your judgments have been revealed.” 2 一片仿佛琉璃火海出現，那些經過怪獸，偶像和名數的考驗，克服了這些難關的，手持神的豎琴，站在琉璃海邊。3 他們唱神的僕人摩西的歌，以及羊的歌：“你的功績偉大神奇，萬能之主的神！你的做法公正真實，萬國之王！4 主，誰能不畏懼你？不光耀你的名？祇有你是聖潔的。所有的國家都要來崇拜你，因為你的審判揭曉了。”</p>
wal you6 ga5 8kua6 ten5 dong3 hong4 di6 jeng4 en3 zu5 jiong6 e5 sin5 bhio5 pa4 kui5 dua6 meng3 qil wui6 ke6 liao6 qil <p>5 我又給看，天堂放置證言之帳的神廟打開大門，6 七位拿了七項毒害的天使出來了，穿著純淨鮮亮的棉衣，胸前圍金色綬帶。</p> <p>hil si4 jia4 dong6 bhul zu5 yil ke6 liao6 qil gi5 zeng5 bhuan4 sin3 e5 hun6 no5 e5 dua6 8wal gong1 ho6 yin5 ne0 muil lang3 7 那四隻動物之一拿了七隻裝滿神的憤怒的大碗公給他們每人一隻，永遠永遠的神；8 神廟的烟霧瀰漫，充滿神的榮耀和能力，一直要等七位天使的七種瘟疫毒害都完了之後，才有人能入去。</p>	<p>5 我又看，天堂放置證言之帳的神廟打開大門，6 七位拿了七項毒害的天使出來了，穿著純淨鮮亮的棉衣，胸前圍金色綬帶。</p> <p>7 那四隻動物之一拿了七隻裝滿神的憤怒的大碗缸給他們每人一隻，永遠永遠的神；8 神廟的烟霧瀰漫，充滿神的榮耀和能力，一直要等七位天使的七種瘟疫毒害都完了之後，才有人能進去。</p>	<p>5 After this I looked, and the temple of the tent of witness in heaven was opened, 6 and out of the temple came the seven angels with the seven plagues, robed in pure bight linen, with golden sashes across their chests. 7 Then one of the four living creatures gave the seven angels seven golden bowls full of the wrath of God, who lives forever and ever; 8 and the temple was filled with smoke from the glory of God and from his power, and no one could enter the temple until the seven plagues of the seven angels were ended. 5 我又給看，天堂放置證言之帳的神廟打開大門，6 七位拿了七項毒害的天使出來了，穿著純淨鮮亮的棉衣，胸前圍金色綬帶。7 那四隻動物之一拿了七隻裝滿神的憤怒的大碗公給他們每人一隻，永遠永遠的神；8 神廟的烟霧瀰漫，充滿神的榮耀和能力，一直要等七位天使的七種瘟疫毒害都完了之後，才有人能入去。</p>

